
                                                                                                  

   

  
 

 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp: Z/20/357058 1e Voortgangsrapportage 2020 
 
Naam en fractie: Tjeerd Boekhorst, Lokaal Belang 

 
Inleiding/Aanleiding: 
Omtrent de 1e Voortgangsrapportage 2020 zijn enkele technische vragen.  
 
 
Vraag/Vragen: 
 

1. Pagina 4: “Op dit moment zijn wij bezig met het beschrijven van nieuwe activiteiten. Deze 
nieuwe activiteiten komen in veel gevallen in de plaats van de bestaande activiteiten”.  
 
Kan aangegeven worden wanneer alle nieuwe activiteiten beschreven zijn en hoe wordt 
dit met de gemeenteraad gecommuniceerd?  
 
Antwoord: 
Bij de 2e voortgangsrapportage 2020 zijn de nieuwe activiteiten in het programma Sociaal 
Domein beschreven en worden deze ter vaststelling aan u voorgelegd. In de 
meerjarenbegroting 2021-2024 zijn de nieuwe activiteiten ook opgenomen. 
 

2. Het opvallendste financiële effect is het tijdig halen van de bezuiniging op vastgoed.  
De verkoop van Vestersbos is komen te vervallen. Wanneer is hiertoe besloten? Hoe kan 
het dat deze bezuinigingsmaatregel, genomen in november 2019 binnen enkele maanden 
dus wordt “teruggedraaid”? 
 
Antwoord: 
Het college onderzoekt de mogelijkheid voor vervangende nieuwbouw van de 
basisscholen de Wissel en de Tamboerijn op locatie Vestersbos, zoals dit eerder in het 
IHP is afgesproken. Dit was onvoldoende onderkend, in 2018 bij het starten van 
haalbaarheidsonderzoek naar woningbouw op de locatie en in 2019 bij het aandragen van 
de bezuinigingsvoorstellen. Nieuw is dat het schoolbestuur Quadraam van het voortgezet 
onderwijs heeft aangegeven de haalbaarheid te willen onderzoeken om op de locatie 
Vestersbos voortgezet onderwijs te vestigen. Het eerste gesprek met de schoolbesturen 
LiemersNovum en Quadraam over de mogelijkheden voor nauwere samenwerking op 
deze locatie heeft begin december 2019 plaatsgevonden. Beide schoolbesturen hebben 
separaat een aanvraag gedaan voor een haalbaarheidsonderzoek. Het college verwacht 
de raad in september een voorstel te kunnen voorleggen. 



                                                                                                  

   

 
3. De inkomensvoorzieningen/uitkeringslasten laten in de 1e Voortgangsrapportage een 

nadeel zien van € 620.000. Hoeveel is hiervan structureel? 
Antwoord 
Hiervan is € 604.000 structureel. 
 

4. Pagina 15: “Om het verlies aan opbrengsten te compenseren starten we een onderzoek 
om vastgoed, wat niet in het oorspronkelijke bezuinigingsvoorstel is opgenomen, versneld 
te gaan verkopen”. Waar dienen we aan te denken (welk onderzoek)? Zijn er extra kosten 
verbonden aan dit onderzoek. En zo ja, hoe hoog? 
Antwoord: 
Dit betreft een intern onderzoek door eigen medewerkers met als basis het Integraal 
Accommodatieplan dat wij dit jaar aan u willen voorleggen. Hier staan strategieën van alle 
panden in en geeft inzicht op panden die op termijn vrijkomen en in aanmerkingen kunnen 
komen voor afstoot. Dit is een geschikt document om tegen het licht te houden om de 
extra af te stoten panden uit te filteren.  
 


